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Mørkholt Hage Grundejerforening 

 
Referat af bestyrelsesmøde søndag den 30.05.2021 
Deltagere: Palle Lange, Jens Holdt, Christian Vibild og Henrik Stjernholm 
Fraværende: Anne Taaning 
Sted: Jens 
Referat: Jens, 31.05.2021 
 

1. Referatet fra sidste møde – opfølgning 
Ingen bemærkninger, og referatet ligger på hjemmesiden. 
 

2. Regnskab for 2020 
Regnskabet for 2020 blev forelagt bestyrelsen. 
Der var budgetteret et overskud på 17.400,- men realiseret til 10.840,- hvilket skyldes ekstraordinære udgifter til 
en afvandingsbrønd. Bankindestående var pr. 31/12-20 64.547,- kr. 
Regnskab 2020 bliver præsenteret på generalforsamlingen. 
 

3. Status på vores økonomi 
Vi har pt. en kassebeholdning på 68,- tkr. 
Der er i år brugt små 20 tkr. til materialer til badebroen. Ca. halvdelen er udskiftet, så der skal regnes med ca. 
samme beløb for at færdiggøre den. 
Det har vist sig, at der ikke kunne opnås besparelse ved bankskifte, så vi beholder vores nuværende bank, Den 
Jyske Sparekasse, som i mellemtiden er blevet til Vestjysk Bank. 
 

4. Kloakering af området, spildevandsplanen – byrådet har udskudt beslutning i 4 år 
Byrådets beslutning om ikke at medtage Mads Madsens Vænge i spildevandsplanen er taget til efterretning i 
bestyrelsen, som ikke gør yderligere de næste 3 år. 
 

5. Vedligeholdelse af veje 
Palle får fat i et lille læs ”Billund-blanding” til lapning af huller. 
Desuden vil vi sprede Duster-middel på grusvejen for at mindske støvet. 
Yderligere udbedringer af grusvejen venter til, at grundejerforeningen har sparet op til betaling for asfaltering jf. 
generalforsamlingsbeslutningen. 
Vi opsætter et nyt 20km skilt nedenfor bakken, hvor grusvejen starter. Desuden udskifter vi 20km og Privat Vej 
skiltene øverst på Mads Madsens Vænge med nye. 
 

6. Vores badebro – løbende fornyelse mv. 
Udskiftningen af træpæle til metalrør ser foreløbig ud til at fungere fint. Det forventer vi derfor at fortsætte med 
til næste forår, således at hele ”stellet” bliver metalrør, men selve brofagene forbliver de nuværende i træ. 
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Der er opsat en ny trappe forenden af badebroen ved siden af den gamle, som ikke længere kan nå bunden. 
 

7. Nye ejere i nr. 4 og 9 
Vi byder de nye ejere i nr. 4 og 9 velkommen med en informationsmail og en buket. 
 

8. Generalforsamling er udskudt til efter sommerferien 
Vi har fastlagt dagsorden til generalforsamlingen jf. vedtægterne. 
Den endelige dato fastsættes senere. 

 
9. Sankthans onsdag den 23. juni kl. 20.00 

Christian arrangerer drikkevarer, sanghæfter og heks. 
Vi forventer ikke, at forsamlingsforbuddet forhindrer en normal Sankthansaften, som vi håber, at der er stor 
opbakning til fra Vænget. 
 

10. Næste møde 
Formanden indkalder efter generalforsamlingen. 
 

11. Evt. 
Grundejerforeningen er grundlagt d. 18. august 1967, så i 2022 planlægger vi en 55 års jubilæumsfest. Under 
generalforsamlingen søger vi frivillige til festudvalget. 
 
 


